
Protokoll Sektionsmöte 3  
Sal: HB1  

Tid: 17:30  

Datum: 2025-02-13  

Mötesordförande: Ebba Weyler  

Mötessekreterare: David Löwenberg  

1. Mötets öppnande  

Louise Nordanstig öppnar mötet.  

2. Val av  

a. mötesordförande  

Louise Nordanstig nominerar Ebba Weyler till mötesordförande. Ebba 

accepterar nomineringen och presenterar sig. Mötet godkänner Ebba Weyler som  

mötesordförande.  

b. mötessekreterare  

Ebba Weyler nominerar David Löwenberg till mötessekreterare som 
accepterar nomineringen. Mötet väljer in David Löwenberg till 
mötessekreterare.  

c. två justeringspersoner tillika rösträknare  

Ebba Weyler nominerar Soa Olseke och Annika Hilmersson som godtar 
nomineringarna. Soa Olseke och Annika Hilmersson väljs in till  
justeringspersoner tillika rösträknare.  



3. Föregående mötesprotokoll 
Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll. Mötet nner det behörigt anslått.  

4. Mötets behöriga utlysande  

Inga synpunkter eller frågor på mötets utlysande. Mötet nner det behörigt utlyst.  

5. Fastställande av mötesordning  

Lovisa Thim säger att mötesordningen kan hittas på hemsidan i reglementet och 
förklarar sedan mötesordningen.  

Mötesordningen godkänns.  

6. Fastställande av dagordning  

Gustav och Filip vill lägga till en punkt.  

Lovisa Thim yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.  

Mötet godkänner dagordningen med ändringar.  

7. Adjungeringar  

Adam Wennerberg är inte medlem i TD-sektionen.  

Mötet adjungerar in Adam Wennerberg.  

8. Meddelanden  

a. Programansvarig  

Då programansvarig Andreas Dagman inte kunde närvara har han skickat 
ett meddelande som läses upp av Ebba Weyler.  

Andreas Dagman hälsar: “Jag är på Sportlov med familjen och kan tyvärr inte 
närvara men önskar ett bra sektionsmöte! En spännande tid är framför oss för både 
sektionen, programmet och Chalmers. Programledningen för nuvarande och nya 
TD hade tillsammans med Styret ett mycket bra möte förra veckan där vi 
informerade varandra och påbörjade planeringen kring vägen fram till hösten. Då 
det till hösten kommer att nnas 5 design klasser på Johanneberg (1 klass nya TD, 2 



klasser Nuvarande TD (Åk2 och 3) samt 2 klasser Design och produktutveckling 
(åk 2 och 3) så kommer vi behöva jobbas tillsammans för att skapa bästa möjliga 
förutsättningar för hösten. Därför söker vi nu 2-3 av er från TD-sektionen (från 
nuvarande åk 1 och åk 2) som tillsammans med en motsvarande grupp på design 
och produktutveckling skall forma en övergångsgrupp (ni får gärna hitta på ett 
bättre namn) som kan stötta oss i programledningarna och även styret. Är ni 
intresserade hör av er till mig antingen via mail eller varför inte komma förbi mitt 
kontor.  

b. Studievägledare  
Anders är också på sportlov och åker skidor. Kanske snowboard.  

c. Kårledningen  
Martin Klasa informerar om studentbarometern som handlar om studierna på 
Chalmers. Kåren kommer också komma ut med en enkät som han vill att alla fyller 
i. Den handlar om kåren och hur den ska utvecklas. Kandidater Kår fullmäktige där 
man kan vara med och påverka kårens riktning. Ny anställning till teknologbolaget. 
Det ska även komma en ny funcktion i kårrappen att köpa biljetter.  

d. Inspektor  
Sitter med och lyssnar. Har inget att säga.  

e. CCC  
CCC presenterar det roligaste erbjudandet under våren. De vill att alla anmäler 
sig. CCC vill att vi uppmuntrar mastern att skapa ett bygglag.  
Visar lm.  

f. TD-styret  
Louise hälsar: Hej! Kul att ni är här. Hoppas att tentorna i januari gick bra och att 
ni fått lite julledighet innan allt drog igång igen! Vi i styret har också vi haft lite 
julledigt i december och januari, vilket var välbehövligt men det har varit väldigt kul 
att komma igång igen.  
Vi har sedan senaste sektionsmötet arbetat med att utvärdera året som varit 
tillsammans med de kommittéer som precis har gått av, hållit i  
kommittéeutbildning för ny-invalda kommittéer, haft möte tillsammans med den 
nya och gamla programledningen för TD, och tillsammans med dem planerat för 
hur vi ska arbeta nu under våren inför sammanslagningen med Design och 
produktutveckling. Vi har också arbetat vidare med att försöka skaffa en ny 



sektionsbil och i övrigt fortsatt med det kontinuerliga arbetet. 
Så full fart helt enkelt, och förutom detta har vi även tittat på eventuella arr till 
våren och aspningen! Så vi ser fram emot denna termin också och att få fortsätta 
jobba med utvecklingen av TD, särskilt nu i slutspurten inför sammanslagningen.  

Vi tänkte passa på att ta tillfället i akt att be er på sektionen om lite hjälp med två 
saker. Som vi nämnde så arbetar vi på att försöka hitta en lösning kring en ny 
sektionsbil, och vi har påbörjat en kommunikation med IT om att skaa en bil 
tillsammans. Det är dock inget som är hugget i sten och det nns fortfarande en hel 
del svårigheter i det också. Så vi vill skicka ut frågan till er på sektionen och kolla om 
ni har någon idé kring hur vi kan göra, eftersom vi ck många bra idéer sist vi gjorde 
det. Det kan handla om allt från förslag på sponsor, bilpooler, andra samarbeten 
eller vad som helst egentligen. Så jag tänker att vi öppnar upp ordet lite här i 
rummet för att höra om det är någon som har tänkt vidare kring detta eller om 
någon har en bra idé, eller bara om ni har någon åsikt ni vill få fram?  

Lukas: prosex. har använt Kinto, genom en app. Det funkar bra. 

Rickard Lindgren: Det finns skåpbilar att hyra.  

Ida Thörsman tar upp info om TD´s hemsida. I nuläget är hemsidan ganska dålig 
och uppmuntrar någon som vill att göra en ny hemsida åt sektionen.  

Anton Betsgren ger en budgetuppdatering. Det ser bra ut. Han påminner alla om 
att betala sektionsavgiften till rätt sektion. Anton berättar om en plan att köpa en 
ny elektrisk sektionsbil.  

Sofia: Spons?  
Anton: Företag skulle få köpa annonsplats på bilen. Det är viktigt att TDjobb har 
en spons för att täcka utgifterna.  

Astrid: Hur långt kan den åka?  
Anton: 130 km kanske.  

Gabriella: Hur funkar det med laddning?  
Anton: Rutiner kring laddning behöver kollas över.  



Någon frågar hur många som får plats i bilen. 
Anton: Två  

Rickard tycker det är en sund idé  

g. SNTD  
Ebba hoppas alla trivs med plugget och grattar den senaste vinnaren av 
kursenkätstävlingen.  

h. TDjobb  
Amelie hälsar: Vi i TDjobb vill först och främst säga att det är otroligt kul att vi ska 
få barn idag! Superkul att intresset har varit stort!  

Sen vill vi även berätta att Mentorskapsprogrammet 2025 startar på onsdag nästa 
vecka! Ansökan för masterstudenter finns redan ute på Facebook! För er som inte 
vet vad mentorskapsprogrammet är, så är det ett program som årligen arrangeras 
under vårterminen. Programmet riktar sig främst till masterstudenter. Tanken är  
att varje student blir tilldelad varsin alumn att nätverka lite extra med, för att på så 
sätt få ett utbyte av varandra om studie- och arbetslivserfarenheter. Det kommer att 
hållas totalt tre tillfällen som arrangeras av TDjobb: en mingelkväll, en 
aktivitetskväll och en middag. Om du går i årskurs 2 eller 3 och också är intresserad 
av att vara med och delta som student, håll utkik på Facebook i början av nästa 
vecka för eventuella extra platser!  

Om ni har några frågor går det alltid att höra av sig!  

i. TDlaget  
Julia informerar om fredagspass imorgon.  
Visar lm.  

j. TDnollK  
Thea hälsar att TDnollK är igång med sitt arbete.  
Visar lm.  

k. prosex.  
Gabriella hälsar att deras arbete också är igång. Meddelar om EM-sittning 
snart. Visar lm.  



l. JämTD 
Gustav tackar alla som kom till lera med mera. Ser fram emot er arr i vår.  

m. TDfoto  
Visar lm. Lukas Hammargren startar upp TDfoto. Det är en funktionärsgrupp 
som kommer att fotografera arr, nollmodulen, hemsidan, profilbilder och annat. 
TDfoto har ambition att bli en kommittée i framtiden. Lukas pratar om Ung 
Media som stöttar unga fotoföreningar. Han tänker även äska från kåren. Just nu 
är det bara Lukas, Cesar och Emma. De vill ha två till personer. De kommer hålla 
en egen ansökningsprocess som öppnar ikväll.  

Embla tycker det är roligt.  

Amelie: Kommer det vara löpande?  
Lukas: Samma personer fram tills det bestämmer att det blir ett nytt TDfoto.  

n. Gustav och Filip  

Uppmuntrar alla att anmäla sig till TD’s cortege ekipage. Nästa möte är på måndag 
lunch i TDgul.  

o. pr.o.sex  

Det var bättre förr.  

9. Verksamhetsplaner  

a. TDnollK  

Thea Nordin läser upp verksamhetsplanen för TDnollK25.  

Inga frågor eller synpunktet to verksamhetsplanen.  

Mötet godkänner verksamhetsplanen.  

b. TDlaget  

Julia Åkerman läser upp verksamhetsplanen för TDlaget25.  

Inga frågor eller synpunktet to verksamhetsplanen.  

Mötet godkänner verksamhetsplanen.  



c. prosex. 
Gabriella Knutsson läser upp verksamhetsplanen för prosex. 25.  

Inga frågor eller synpunktet to verksamhetsplanen.  

Mötet godkänner verksamhetsplanen.  

Louise yrkar på 15 minuters ajournering av mötet.  

Mötet godkänner yrkandet.  

10. Propositioner  

a. Stadgeändring - Gör det frivilligt för föreningar att ha medlemmar  
Detta är en proposition som togs upp förra sektionsmötet. Den tas upp idag 
också då en förändring i stadgan måste röstas igenom på två separata 
sektionsmöten för att fastslås. Louise presenterar stadgeändringen.  

Ebba öppnar upp för frågor.  
Inga frågor.  

Ebba öppnar upp för diskussion.  

Annika tycker det är tydligare nu.  

Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen.  

b. Stadgeändring - Ändra mandatperiod för föreningar  
Detta är en proposition som togs upp förra sektionsmötet. Den tas upp idag 
också då en förändring i stadgan måste röstas igenom på två separata 
sektionsmöten för att fastslås. Louise presenterar stadgeändringen.  

Ebba öppnar upp för frågor.  
Inga frågor.  

Ebba öppnar upp för diskussion.  
Ingen diskussion.  

Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen.  



c. Stadgeändring - Vegetarisk sektion 
Detta är en proposition som togs upp förra sektionsmötet. Den tas upp idag 
också då en förändring i stadgan måste röstas igenom på två separata 
sektionsmöten för att fastslås. Lovisa presenterar stadgeändringen.  

Ebba öppnar upp för frågor.  

Fabian: Vem godkänner undantagen?  

Lovisa: Det är bara en eftersträvan, men det är upp till arrangören att 

bestämma. Ebba öppnar upp för diskussion.  

Annika: Prosex. har skrivit i sin verksamhetsplan att de strävar efter att vara 
vegetariska. Nu uppmuntras även andra kommittéer att sträva mot samma sak.  

Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen.  

d. Stadgeändring - Ändra mandatperiod för kommittéer  
Louise presenterar stadgeändringen.  

Ebba öppnar upp för frågor.  
Inga frågor.  

Ebba öppnar upp för diskussion.  
Rickard: Känns som en bra idé, och att det stämmer överens med hur det ser ut 
idag.  

Astrid håller med.  

Gabriella: Väldigt bra, blir mer tydligt.  

Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen.  

e. Reglementesändring - Deklarera för sitt eget räkenskapsår  
Anton presenterar stadgeändringen.  

Ebba öppnar upp för frågor.  



Annika: Blir det att du deklarerar två gånger nu?  
Anton: Ja 
 
Astrid: Finns det någon anledning varför det ser ut som det gör nu?  
Anton: Kassörer gör bara vad tidigare kassörer har gjort.  

Gabriella: Finns det något positivt med att två personer kollar över deklarationen? 
Anton: Bra om två stycken sitter och gör det tillsammans men man har ansvar för 
sin egen deklaration.  

Ebba öppnar upp för diskussion.  
Ingen diskussion.  

Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen.  

11. Motioner  

Inga motioner.  

12. Inval  

a. TDjobb  

Ordförande  

Valberedningen nominerar Ida Wigren till ordförande i TDjobb.  

Ida presenterar sig själv. Hon går i tvåan och har precis slutat sitt år i TDnollK. 
Känns kul med TDjobb, Ida vill vara med och utveckla ZMART.  

Ebba öppnar upp för frågor.  

 

Lukas: Om det är så att vi får in den nya bilen med två säte, hur ser du till att rätt 
personer ser till att de sitter på de två sätena?  

Ida: Oj, kommer det va mitt ansvar?  

 

Annika: Vad har du för ambitioner med året?  

Ida: Kul med ZMART och vill föra det vidare.  

 



Amelie: Som ordförande är det viktigt att nätverka och skapa kontakter. Därför 
undrar jag: hur många kontakter har du på Linkedin?  

Ida: Inte så många men förhoppnings mer om ett år.  

 

Astrid: Som ordförande måste du hålla ihop en grupp, hur ska du göra detta? 

Ida: Ha kul tillsammans, känna av ambitioner, styrkor och svagheter.  

 

Ebba: Vad är ditt bästa och sämsta jobb?  

Ida: Bibliotek var inte så kul. Sponschef var bästa jobbet. 

 
Amelie: Vilket företag hade du velat se som sektions sponsor?  

Ida: Företag som vet vad TD bidrar med och förstår vårt värde.  

Ebba öppnar upp för diskussion.  

Mötet väljer enhälligt in Ida Wigren som ordförande i TDjobb 25/26.  

Ledamöter  

Valberedningen nominerar Victor Olofsson, Louise Lindström, Jenny Tran, Fahim 
Hakimi, Lukas Hammargren och Nicki Farahi till ledamöter.  

Det nominerade presenterar sig själva.  

Lukas har suttit som kassör i prosex och balkommittén. Han har jobbat som 
säljare på Stadium.  

Victor har suttit som kassör i TDnollK. Han hart erfarenheter från kommité och 
arbetslivet. Victor ser potential med TDjobb.  

Nicki gick teknisk basår, hon vill vara med och bidra.  

Louise går tvåan och är kreativ och vill utmana sig själv.  

Jenny går tvåan och vill visa studenter vad som nns efter Chalmers och visa 
arbetsmarknaden vad TD har att erbjuda. Hon har jobbat på Ikea.  

Fahim går tvåan. Han va värd på ZMART mässan och vill xa spons till nya bilen. 

Ebba öppnar upp för frågor.  



Annika: Jag skulle vilja höra två styrkor och en svaghet av vardera?  

Fahim: Bra på att ta initiativ, fokus på detalj.  

Jenny: Lyhörd, ambitiös, svaghet är att jag har mycket beslutsångest. 

Louise: Ambitiös, kreativ, perfektionist men försöker se helheten.  

Nicki: Jag är pratglad, enkel att prata med, tycker om att göra saker som andra 
tycker är svårt, svaghet att jag är tidsoptimist  

Victor: Optimistisk, positiv, livserfarenhet och tidsoptimist  

Lukas: Styrka är att jag är ganska bra på att planera, en annan styrka är att jag 
tycker om att göra många saker, en svaghet är att jag inte alltid följer min planering  

 

Sofia: Drömföretag? 
 
Lukas: Thule  

Victor: Koenigsegg  

Nicki: Inget speciellt  

Jenny: Ikea  

Fahim: SAAB  

Amelie: Vad hade ni velat ha för roller?  

Lukas: Pr eller mässansvarig  

Viktor: Mässansvarig  

Nicki: Flexibel, men annars mässansvarig  

Louise: Sugen på PR  

Jenny: Pr och grupprumsansvarig  

Fahim: Komma i kontakt med TD Alumner  

Ida: När kan jag förvänta mig att vi tar ett första lunchmöte?  

Alla: Närsomhelst  

Filip: Vad tror ni kommer vara största utmaningen med kommande mässan?  



Fahim: Lägga till TD i namnet  

Nicki: Att företagen ska veta vilka vi är  

Victor: Få till ett bra avtal med de andra arbetsmarknadsgrupperna 

Lukas: Måste samarbeta väl med MARM  

Rickard: I TDjobb är det viktigt att sälja in sig själv eller fånga upp företag. Vilka är 
era bästa pick-up lines?  

Nicki: Jag är straightforward  

Viktor: Har varit i förhållande i 5,5 år nu så jag vet inte det 

längre. Lukas: Jag tycker det är jobbigt här, ska vi gå någon 

annanstans? Jenny: Visa vilka vi är  

Fahim: Vi ska visa vad vi gör. Inga pick-up lines 
Louise: Står du här och smular ska vi ta ett möte?  

Silja: Som ledamot i TDjobb kommer ni att sitta på möten med företag. Hur skulle 
ni pitcha Teknisk Design för företag?  

Jenny: Vi är kreativa och innovativa  

Nicki: Viktigt med blandningen av design och teknik  

Viktor: Vi är kreativa och duktiga på att involvera användaren  

Lukas: TD:are täcker hela längden av projektet  

Fahim: Känns som att företag vill tjäna så mycket pengar som möjligt och det kan 
de inte göra utan en bra designer  

Louise: Vi är drivande och engagerade  

Fabian: Har ni något drömjobb, och i så fall vad?  

Fahim: Apple  

Nicki: Egenföretagare så beror på vad jag kommer fram till  

Victor: Köra sportbilar  

Louise: Samma här och utomlands  

Jenny: Kombinera Teknisk Design med något inom vården  

Lukas vill driva eget företag  



Emil: Det var många av er som var intresserade av PR. Hur gör man en bra poster? 

Lukas: Gyllene snittet är bra  

Louise: Gör något som är roligt och inte för seriöst, även något givande 

Jenny: Jag kan ta inspiration från dina posters  

Gabriella: Hur har du tänkt hinna med att sitta i TDfoto och TDjobb (fråga 
till Lukas)?  

Lukas: Det kommer att vara olika typer av jobb. Det går att lösa.  

Ebba öppnar upp för diskussion.  

Mötet väljer enhälligt in Victor Olofsson, Louise Lindström, Jenny Tran, Fahim 
Hakimi, Lukas Hammargren och Nicki Farahi till ledamöter i TDjobb 25/26. 

 
13. Övriga frågor  

Inga övriga frågor.  

14. Mötets avslutande  
Ebba Weyler förklarar mötet avslutat.  

Justeringspersonernas underskrifter: 

Annika Hilmersson: 

___________________________ 

Sofia Olseke:  

 


